
 

 

Referat af bestyrelsesmøde onsdag den 30. juli 2024, kl. 19.00 – 19.50.  

Deltagere: Morten Kyst, Stefan Vingborg Andersen, Per Isaksen, Hanne Moustgaard, Anders 

Lindstrøm, Jens Kildemoes, Jan Østergaard, Anne Esbensen. 

Fraværende: Niels Brødsgaard. 

 

 

 

Dagsorden: 

1. Referat fra generalforsamling og bestyrelsesmøde den 15 maj 2024 

2. Forberedelse til årets to sidste koncerter (placering, indkøb, bemanding m.m.) 

3. Orientering om Kalundborg kommunes prøveboringer ude ved P-felt 1 

4. Evt. beskæringsarbejde langs stier og P-felter og ukrudtsbekæmpelse 

5. Dato for medarbejdermiddag 

6. Næste mødedato 

7. Eventuelt. 
 
 
 

Referat (konklusion): 

 

 

 

1. Referat fra generalforsamling og bestyrelsesmøde den 15. maj 2024 

Godkendt. 

 

 

2. Forberedelse til årets to sidste koncerter (placering, indkøb, bemanding m.m.) 

Indkøb: 

- Personaletilbagemelding ser fornuftig ud. Morten sender plan om opgavefordeling. 

- Trailer køres ned på scenen, hvis det er muligt, alternativt placeres den på området ved 

servicebygningen. Per kontakter Troels. 

- Morten køber alle drikkevarer. 

- Jan registrerer, hvad der mangler, og køber diverse varer til de sidste koncerter. 

- Stefan bestiller/lejer fadølsanlæg og fustager. 

- Niels køber pølser, brød og tilbehør hertil. 

- Morten fortalte, at bandet kommer kl. 13.00 og har lydprøve til kl. 14.30. Bespisning bliver 

grillpølser og kage samt drikkevarer. 

- Jan køber rampe til indgangsdør til servicebygningen. 

 

 

 

 

 

 



 

 

3. Orientering om Kalundborg kommunes prøveboringer ude ved P-felt 1 

Morten oplyste om brev modtaget fra ejer, Menighedsrådet, om, at Vandforsyningen laver 2-3 

prøveboringer til ny vandforsyningsledning, hvor der placeres et hus på max. 1 x 1 meter. Der 

betales 17.500 kr. for hver boring. 

Der var enighed om, at Amfi ikke har indvendinger, hvilket Morten siger til Menighedsrådet. 

Endvidere oplyste Morten, at han d.d. har fået opringning om, at en tyk ledning fjernes og en lille 

nedgraves. Mail herom kommer om 1 måneds tid, hvilket blev taget til efterretning. 

 

 

4. Evt. beskæringsarbejde langs stier og P-felter og ukrudtsbekæmpelse 

Per sagde, at det er første år vandingsanlægget ikke er brugt, og at ukrudt på stier/veje er sprøjtet for 

ukrudt for kort tid siden. 

Det aftaltes, at Pers rekvirerer beskæringsarbejde februar 2025, og at alt lægges ind i bevoksningen. 

 

 

5. Dato for medarbejdermiddag 

Fredag den 11. oktober 2024 kl. 18.30. Morten sender indbydelser ud, 

 

 

6. Næste mødedato 

Tirsdag den 10. september 2024 kl. 19.30 i Servicebygningen. 

 

 

7. Eventuelt 

Morten oplyste, at han for nogen tid siden havde fået forespørgsel fra Morten Rejkjær om brug af 

arealer/bygning til Familiehøjskole 31/7 – 2/8 for 5 familier. 

Der var enighed om at godkende opholdet mod betaling af 1.500 kr. og rengøring af bygningen. 

 

 

 

Efter mødet kom udviklingskonsulent Morten Rejkjær kl. 20.00 – 21.10 og gav orientering om forløbet 

af udviklingsprojektet, herunder modtagne bevillinger, arkitekternes forslag, og hvad der anses for 

muligt at gennemføre, jr. omdelt oversigt: Amfi friluft. Orienteringer og drøftelserne blev taget til 

efterretning, og der var enighed om, at Morten Rejkjær sammen med Morten Kyst færdiggør det 

igangværende, hvorefter Morten Rejkjær sammen med udvalgte fra Amfis bestyrelse lægger plan for det 

videre arbejdes opgaver. 

 

 

 

Referent: Anne Esbensen 


